

Do you know any women looking to return to the Capital Markets industry?

Connaissez-vous des femmes qui désirent revenir travailler dans le secteur des marchés des capitaux?

WCM's Return to Bay Street Award is designed to help experienced, high-calibre professional women relaunch their careers in the Canadian capital markets after an extended period of absence from the industry. These potential candidates represent a promising talent pool of future leaders. As part of our support for the program, we will have the opportunity to interview candidates and, if we determine there is a fit, we will offer a 4-month paid work term to the winning applicant(s).

Since inception in 2012, the Return to Bay Street program has awarded 12 internships at the participating financial institutions.

Award

This year, applications can be submitted from March 30-April 10 for positions nationwide.

Information and Skill Building Workshop

In order to prepare candidates for their applications, WCM is offering an information and skill building workshop on March 26, which includes an overview of the program, the application process and a career coaching session along with the opportunity for networking.

We ask you to consider your contacts and share this information with talented women who have left the industry, and encourage them to learn more about this program.

L'objectif du programme « Women in Capital Markets (WCM) Return to Bay Street » est d'aider les professionnelles à relancer leur carrière dans le secteur des marchés des capitaux après une absence prolongée. Ces candidates représentent un bassin de talents prometteur. Dans le cadre de notre soutien à l'égard du programme, nous aurons l'occasion de rencontrer des candidates et d'offrir un stage rémunéré de quatre mois à celles qui ont le profil adéquat.

Depuis sa création en 2012, le programme « Return to Bay Street » a offert 12 stages aux institutions participantes.

Prix

Cette année, les demandes pourront être soumises du 30 mars au 10 avril 2015 pour des postes à travers le pays.

Atelier Informatif

Afin d'aider les candidates à préparer leur demande, l'organisme « Women in Capital Markets » (WCM) présente un atelier d'information et de renforcement des compétences le 26 mars prochain. Cet atelier comprend un aperçu du programme et du processus de demande ainsi qu'une séance d'assistance professionnelle, en plus d'offrir aux participantes des possibilités de réseautage.

Parmi vos relations, pensez à des femmes talentueuses qui ont quitté le secteur des marchés des capitaux. Transmettez-leur cette information et encouragez-les à se renseigner sur le programme.

wcm.ca/rpbsaward

info@wcm.ca

416-502-3614